
$135.00價值
Gift value

NOT FOR SALE | 非 賣 品

Knee Support (NI50 Edition)
護膝 (NI50限定)
 
- Denim Blue | 牛仔藍
- One Size

SA907

Purchase any of the following Outerwear items | 任購下列外出服商品 
OC004 ~ OC037 , OC041 ~ OC048,  OC052 ~ OC059

1
^ Net payable amount
 應付金額（約）≈ $720 + Tax

Min. Requirement
合計業績（含）以上 SV800 ̂≥

2

Meet the following criteria in a single receipt to receive free gifts! 
凡單張發票合計業績達標者，即可獲贈一份好禮！凡單張發票合計業績達標者，即可獲贈一份好禮！

美 國
USA

Terms & Conditions 條件與規則

i. Promotion period is valid from 10.01.2024 till 10.30.2024, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only. /  
 此特惠活動期間為10.01.2024至10.30.2024，適用於現場下單、電子郵件及傳真下單。 
ii. The qualifying requirement in this promotion is based on USA sales volume in a single receipt. 
 The abovementioned “Net Payable Amount” is only for reference. / 
 此活動標準係以單張發票合計之美國業績為標準，以上所註之「應付金額」為約略估算之參考金額。 
iii. This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with any voucher(s) are not applicable, 
 unless stated otherwise. / 
 本活動恕不與其他活動合併計算，亦不受理商品抵用券或特惠券，除非另做聲明。 

iv. Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.  / 
 所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。 
v. Exchange of Product in this promotion is limited to size and/or color of the purchased item, strictly while stock last.  / 
 本活動如需良品換貨僅限同品項更換尺寸及顏色，商品贈/售罄活動即終止。 
vi. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.   / 
 解約退貨時，須將贈品退還公司。 
vii. Nefful USA reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.  / 
 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。

Nefful USA 
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
      (626) 839-6657        info@neffulusa.com        neffulusa.comCalendar

10/10 Auto Ship
10/30 Volume Closing @ 5pm
10/31 Closed for Inventory



美 國
USA

Purchase any of the following Outerwear items | 任購下列外出服商品 
OC004 ~ OC037, OC041 ~ OC048, OC052 ~ OC059

1

OC004 OC005 OC007 OC023 OC030

OC031 OC032 OC034 OC036 OC037

Pink /Blue /Black| 粉紅/藍色/黑色 LL Black| 黑色 M/LL
Pink /Blue | 粉紅 /藍色 LL

Navy Blue| 藍色 M/LL
Gray| 灰色 L/3L

Blue| 藍色 LL
Prussian Blue | 藏藍 M/L/LL

Wine Red| 酒紅 M/L/LL
Dark Gray | 深灰 M/L

Blue| 藍色 S/M/L/LL Tomota Red| 蕃茄紅 LL

Tomato Red / Gray | 蕃茄紅 / 灰色 130cm Tomato Red / Gray | 蕃茄紅 / 灰色 130cm Pale Green | 灰綠 M/L/LL

Textured Knitted 
Cardigan
彩蝶針織外套

Textured Knitted 
Sleeveless Shell
彩蝶針織背心

Elegant Skirt
雅韻短裙

Denim Skirt
靚麗牛仔裙

Zip Hoodie (Unisex)
休閒連帽外套(男女兼用)

Zip Hoodie (Kids)
休閑連帽外套(兒童款)

Long Pants (Kids)
休閒長褲(兒童款)

Men’s Long-Sleeve 
Collar Shirt
男仕襯衫

Lady’s T-Shirt
仕女T恤

Men’s T-Shirt
男仕T恤

OC041 OC043 OC044 OC045 OC046

Black| 黑色 M/L/LL Black | 黑色 LLBlack | 黑色 L/LL Black| 黑色 S/M/L/LL Black | 黑色 LL

Men’s Straight Fit Pants
男仕直筒褲

Crew Neck Sweater 
(Unisex)
圓領針織衫(男女兼用)

Lady’s Straight Fit Pants
仕女直筒褲

Pearl Button Cardigan
親柔珍珠開衫

Relaxed Wide-Leg Pants
親柔寬褲

OC047 OC048 OC052 OC053 OC054

Light Pink | 粉色 M/L/LL Plum | 梅紫 M/L/LLGreen/Blue |  綠色/藍色 M/L/LL Black | 黑色 M/L/LL Nile Blue | 尼羅藍 M/L/LL

Sports Dress
運動連身裙

Button Down Dress
親柔連身裙

Boat Neck Sweater
船領針織衫

Mock Neck Sweater
半高領針織衫

Turtleneck 
Long-Sleeve Shirt
高領格紋長袖

OC055 OC056 OC057 OC058 OC059

Gray | 灰色 M/L/LL Almond | 杏色 M/L/LLGray | 灰色 S/M/L/LL Gray | 灰色 S/M/L/LL Gray | 灰色 M/L/LL

French Terry Sweatshirt
圈織長袖上衣

French Terry Hoodie
圈織連帽上衣

French Terry Midi Skirt
圈織長裙

French Terry Sweatpants
圈織長褲

Lady’s V-Neck Blouse
V領都會衫

Terms & Conditions 條件與規則

i. Promotion period is valid from 10.01.2024 till 10.30.2024, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only. /  
 此特惠活動期間為10.01.2024至10.30.2024，適用於現場下單、電子郵件及傳真下單。 
ii. The qualifying requirement in this promotion is based on USA sales volume in a single receipt. 
 The abovementioned “Net Payable Amount” is only for reference. / 
 此活動標準係以單張發票合計之美國業績為標準，以上所註之「應付金額」為約略估算之參考金額。 
iii. This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with any voucher(s) are not applicable, 
 unless stated otherwise. / 
 本活動恕不與其他活動合併計算，亦不受理商品抵用券或特惠券，除非另做聲明。 

iv. Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.  / 
 所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。 
v. Exchange of Product in this promotion is limited to size and/or color of the purchased item, strictly while stock last.  / 
 本活動如需良品換貨僅限同品項更換尺寸及顏色，商品贈/售罄活動即終止。 
vi. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.   / 
 解約退貨時，須將贈品退還公司。 
vii. Nefful USA reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.  / 
 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。

Nefful USA 
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
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10/10 Auto Ship
10/30 Volume Closing @ 5pm
10/31 Closed for Inventory


